



Japan ~ Setsugekka Train Experience • 日本~雪月花观光列车体验•







八八 Features 行程特色

- Visit Japan's longest pedestrian suspension bridge, the Mishima Skywalk.
- A Watch or Clock Assembly Experience.
- Experience the Setsugekka Train, a luxurious sightseeing train that runs through Niigata Prefecture. The windows, said to be some of the largest in Japan, offer views of dynamic scenery, changing from the ocean to mountains and the rural countryside.
- Experience season fruit picking fun. (subject to weather conditions)
- Experience the Shinkansen bullet train. It can travel at speeds of up to 320 km/h (199 mph) on some routes, making it one of the fastest trains in the world.
- 参观日本最长的步行悬索桥~三岛天空步道。
- 手表或时钟表组装体验。
- 体验雪月花号列车,这是一辆豪华观光列车,穿越新潟县。列车的窗户被称为日本最大的之一,窗外的景色变化丰富,从海洋到山脉,再到乡村风光。
- 体验季节性水果采摘乐趣。(视天气状况而定)
- •体验新干线子弹列车。它在某些线路上的时速可达到320公里/小时(199英里/小时),是世界上最快的列车之一。















Itinerary Detail

9D6N Japan ~ Setsugekka Train Experience / SJTS-D7/MH / Valid from May 2025 9D6N 日本~雪月花观光列车体验 有效期从2025年05月



Kuala Lumpur 吉隆坡 ى Tokyo 东京



Tokyo 东京 (153km) 📟 Mt Fuji 富士山

- st Mishima Skywalk (entrance included) \sim Japan's longest pedestrian suspension bridge, stretching 400 meters across a deep valley. It connects the forested areas on both sides of the bridge and offers breathtaking views of Mount Fuji, Suruga Bay, and the surrounding natural scenery.
- Lake Ashi ~ the symbol of Hakone, is a popular spot for viewing Mount Fuji, take photos and walk around the lake.
- Owakudani (one way ropeway included) ~ close up to view the spectacular activate volcano, is the most representative landscape in Hakone. (Subject to weather and geographical conditions)
- * **三岛天空步道** (含门票) ~ 日本最长的人行悬索桥,全长400米,横跨深深的谷地,连接了桥两侧的森林地带,提供了绝佳的富士山、骏河湾以及周围自然风光的 观赏点。
- * **芦之湖畔** ~ 箱根的象征,也是眺望富士山的热门地点,在湖畔照相和散步。
- * **大涌谷地狱** (含单程缆车登上) ~ 近距离观看壮观的火山是箱根最具有代表性的景观。(依天气和地理而定)



(L) Local / (D) Hotel

Isawa Onsen Hotel, Shinko or similar

(午) 道地 / (晚) 酒店 石和温泉酒店,新光或同级

Mt Fuji 富士山 (125km) 📟 Matsumoto 松本

- * Watch or Clock Assembly Experience ~ a unique activity, especially fitting in Japan, renowned for its precision engineering.
- * Daio Wasabi Farm \sim is the largest wasabi garden in Japan. At least 90% of wasabi in Japan from here. You can taste the unique wasabi ice cream at your own expenses.
- * Ishii Miso ~ one of Nagano's oldest and best miso breweries, miso is Japanese staple. The dedicated staff has guided tour and explain the brewing process.
- * 手表或时钟组装体验~是一项独特的活动,尤其日本以其精密机械闻名。
- 大王山葵农园~日本最大规模的山葵园。日本至少有9成山葵来自这里,您可自费品尝独特的山葵冰淇凌。
- '**石井味增酿造厂**~长野最古老和最好的味噌酿造厂之一,是日本人的主食。由专工作人员带领导览和解说味增的酿造过程。



(B) Hotel / (L) Local / (D) Hotel

(早)酒店 / (午)道地 / (晚)酒店



Tateyama Prince Hotel, Omachi – 4* or similar 立山王子大酒店,大町市 - 4*或同级

Matsumoto 松本 (125km) 📟 Niigata 新潟 (2hrs46mins) 🕮 Nagano 长野

- * Matsumoto castle (entrance included) \sim a famous historical building in Japan. It is considered one of the five remaining "National Treasure Castles." The castle is known for its distinctive black-and-white exterior and unique architectural structure.
- * **Setsugekka train** (snow, moon and flower) \sim a bright crimson luxurious resort train with the largest panoramic windows in Japan that travels from the mountainous area to on the coast of Japan. The large windows provide uninterrupted views of gorgeous scenery as you travel through the rice fields, local countryside and along the coast of the Sea of Japan.
- * 松本城 (含门票) ~ 日本著名的历史建筑之一。它被认为是五座现存的"国宝城堡"之一。该城堡以其独特的黑白外观和独特的建筑结构而闻名。
- 雪月花列车~是一列明亮的猩红色豪华度假列车,拥有日本最大型的全景窗户,沿着日本的山区和海岸行驶。大窗户提供了无遮挡的美丽景色,让您在穿越稻田、 乡村和日本海沿岸时,尽情欣赏迷人的自然风光。



(B) Hotel / (L) Train Bento / (D) Hotel

(早)酒店 / (午)火车便当 / (晚)酒店



Nagano Biyu-Noyado or similar 长野美汤之宿或同级

Nagano 长野 (104km) 🕬 Karuizawa 轻井泽

- * Obuse Town \sim Known for its picturesque landscapes and rich cultural heritage, Obuse is famous for its traditional buildings, scenic beauty, and historical connection to the renowned ukiyo-e artist Katsushika Hokusai. take photos and walk around the small town.
- * Fruit Picking ~ experience season fruit picking fun. (subject to weather conditions)
- st Onioshidashi Park \sim features a landscape of volcanic rocks that gives it a unique and rugged appearance. The park was shaped by volcanic sediment deposited during the 1783 eruption of Mount Asama.
- * **小布施町**~以其如画的风景和丰富的文化遗产而闻名,小布施以传统建筑、自然美景以及与著名浮世绘艺术家葛饰北斋的历史渊源而著称。 您可以在这座小镇上拍照,漫步欣赏美丽的景点。
- * 采摘水果~您可体验季节性水果采摘乐趣。(视天气状况而定)
- *鬼押出火山石自然公园~以其由火山岩组成的独特而崎岖的地貌而闻名。公园的景观由1783年浅间山喷发时沉积的火山物质所塑造。



(B) Hotel / (L) Local / (D) Hotel (早)酒店 / (午)道地 / (晚)酒店



Karuizawa Prince Hotel, Karuizawa - 4* or Similar 轻井泽王子大酒店, 轻井泽 - 4*或同级



Karuizawa 轻井泽 (1hr12mins) 🕮 Tokyo 东京

- * Karuizawa Shopping Plaza ~ enjoy shopping fun.
- * Take the Bullet train Shinkansen to Tokyo (1hr12mins).
- * Ginza ~ enjoy luxury shopping and enjoy local cuisine by your own expense.
- *轻井泽购物广场~享受购物乐趣。
- * 搭乘**新干线**前往东京 (1hr12mins)。
- *银座~享受豪华商业购物以及自费享受当地美食。



(B) Hotel / (L) NIL / (D) NIL (早) 酒店 / (午) 自理 / (晚) 自理



Sunshine-city Prince Hotel, Tokyo - 4* or similar

池袋太阳城王子大酒店,东京-4*或同级



Tokyo 东京

- * Tokyo city free at leisure.
- * 东京市内自由活动。



(B) Hotel / (L) NIL / (D) NIL (早) 酒店 / (午) 自理 / (晚) 自理



Sunshine-city Prince Hotel, Tokyo - 4* or similar

自理 / 池袋太阳城王子大酒店,东京 - 4*或同级

Day 08

Tokyo 东京 ⇔ Kuala Lumpur 吉隆坡

- * Sensoji Temple ~ is the oldest temple in Tokyo, bodhisattva of mercy the statue was enshrined here. Therefore, it has become a tourist attraction in Japan.
- * Nakamise Shopping Street ~ located between the Kaminarimon and the main hall of Sensoji Temple, it is one of the oldest commercial streets in Japan. You can view Tokyo Skytree at here.
- * Daiba Park is a famous waterfront sightseeing destination in Tokyo, and taking a photo with the Statue of Liberty is a must-do experience!
- * 浅草寺~ 东京最古老的寺庙,这里供奉着观音菩萨的雕像,因此成为了是日本旅游的必访打卡景点。
- * 仲见世通商街~位于浅草寺的雷门和正殿之间,是日本最古老的商业街之一,在此可远眺东京晴空树。
- *台场公园~是东京著名的海滨观光地,打卡自由女神像是不可错过的体验!



(B) Hotel / (L) Local / (D) NIL

(早)酒店 / (午)当地 / (晚)自理

Day 09

Arrive Kuala Lumpur 抵达吉隆坡

Other information 其他信息:

- Seasonality: Spring (Mar May) / Summer (Jun Aug) / Autumn (Sep Nov) / Winter (Dec Feb)
- Currency: Japanese Yen (JPY)
- Tour commentary will be conducted in Mandarin or Cantonese with simple English translation by Tour Leader.
- All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions,
 or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media.
 Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- ・季节:春季 (三 五月) / 夏季 (六 八月) / 秋季 (九 十一月) / 冬季 (十二 二月)
- ·货币:日元 (JPY)
- •全程使用中文或粤语讲解,领队将以英文简约地说明。
- 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- ·行程安排严格以可用性为准,Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要,可能会收取额外费用。
- ·Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- · Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人需要自行承担风险。
- · Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- •行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- •请详细阅读Parlo Tours Sdn Bhd的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)